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Referat styremøte 09.04.2024 
Til stede: 

• Heidi Lund 

• Karina Berg Karlsen 

• Siri Tranby 

• Ida Nygaard 

• Mireille Gabrielli 

• Thomas Bjerkan 

• Terese Tenden

 

Gjennomgang av referat fra forrige møte 
Referatet ble kort gjennomgått.  

Saker fra tidligere møter – utestående saker 

Sak 22/2023 – Bytte av bank 
Konto i DnB er enda ikke avsluttet, men vil bli det så fort tilganger er i orden. Tilganger til den nye 

kontoen i Sparebank1 skal også oppdateres.  

Nye saker 

Sak 11/2024 – Overordnete planer for perioden 
Det er ønsket å ha klubbens formålsparagraf fra vedtektene §1-2 synlig. §1-2 «Formål»: 

«NGDK har til formål å ivareta hundens og hundeholders interesser i Norge, samt å bidra til å fremme 

positive aktiviteter med hund og hundesport, samt forvaltningen av grand danois. NGDK skal også 

arbeide for etisk riktig behandling av hunder, og for at avl skjer i ønsket retning, både når det gjelder 

rasestandard, bruksegenskaper og rasenes sunnhet.» 

Styret ønsker å ha fokus på følgende:  

• Helsearbeid i forhold til dokumentasjon og opplysning  

• Favne alle med interesse for grand danois, både eiere og oppdrettere.  

• Åpne for at medlemmer kan arrangere treff eller turer for klubben.  

• Bedre kommunikasjonen ut til medlemmene. 

• Styret kan ikke gjør alt, oppgaver må fordeles ut til medlemmene. 

• Stort Sett – overlate bladet til medlemmer som ønsker å ta ansvar for det. Ønsker ingen å ta 

ansvar, går vi over til elektroniske nyhetsbrev.  

• Pinsetreffet og minneutstillingen i Drammen går som vanlig i år.  

• Det må være en vurdering rundt minneutstillingen i og med at vi går i minus. Tiltak ble 

diskutert.  

• Pinsetreffet: NGDK er også en av de siste klubbene i Skandinavia som arrangerer et treff over 

flere dager med overnatting. Det virker som interessen for et slikt arrangement er dalende. 

Vurdering tas fortløpende.   

Sak 12/2024 – Klubbens facebook-gruppe 
Styrets fb-gruppe er en god kommunikasjonskanal. Det er ønskelig å ha gruppen som en hyggelig 

arena og som kan brukes til informasjon og korte meningsmålinger.  

Vi gjenåpner gruppen, men skal ha tydelige grupperegler og innfører moderatorer.  
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Sak 13/2024 – Øvrige verv og faste oppgaver 
Øvrige tillitsverv ble gjennomgått og fordelt.  

Faste oppgaver og enkelte andre oppgaver ble gjennomgått og fordelt.  

Sak 14/2024 – Økonomi og økonomistyring 
Utestår til neste møte. 

Sak 15/2024 – Dommere pinsetreffet 2025 
Arne Foss og Elisabeth Bugge Olsen har sagt ja til å dømme pinsetreffet 2025. Arne Foss dømmer 

lørdag 7. juni og Elisabeth søndag 8. juni.  

Sak 16/2024 – Pinsetreffet 
Oppgaver ble gjennomgått og fordelt. Det ble besluttet at en del av oppgavene legges ut på klubbens 

fb-gruppe for å få hjelp av medlemmene.  

En del oppgaver utestår til neste møte. 

Sak 17/2024 – Rasespesial i Drammen oktober 2024 
Utestår til neste møte. 

Sak 18/2024 – Valpeshow på Oslo Dog Show 2024 
Pga. rot på Oslo Dog Show, hvor de bl.a. har tillatt andre klubber å ha valpeshow for egne raser som 

da vil konkurrere med vårt valpeshow, vil vi ikke søke om valpeshow der i 2024. Det er ikke ønskelig å 

ta alt arbeidet med et arrangement som da mest sannsynlig vil gå med underskudd.  

Sak 19/2024 – Pliktavlevering til Nasjonalbiblioteket 
Vi har fått en e-post fra Nasjonalbiblioteket om at de skal ha alle utgaver av Stort Sett. Vi ser på hva 

de skal ha og hvordan det eventuelt skal overføres.  

Faste punkter 

Avlsrådet orienterer 
Det har ikke vært møte i avlsrådet siden siste styremøte. 

Eventuelt 
• Mail fra NKK ang. Hundens dag 1. juni – legges ut på klubbens fb-gruppe for å høre om noen 

av medlemmene kan tenke seg å ta på seg en tur eller et treff.  

 


